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Obecný úrad, 922 01 Bašovce 
 
 

         Z á p i s n i c a 
 

                             zo 16. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
 
 
 
Dátum konania: 02.04.2013 
 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program:  

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 
 2.   Kontrola uznesenia. 
3. Schválenie zmluvy s firmou DOPIO a.s. 
4. VZN č. 1/2013 o financovaní materských škôl, VZN č. 2/2013 o nakladaní s komunálnymi odpadmi  

a drobnými stavebnými odpadmi na území obce 
5. Rôzne. 
6. Diskusia. 
7. Záver. 

 
 

 

 
 
1. Otvorenie 
 
 Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej OZ ) v Bašovciach otvoril a ďalej viedol starosta 
obce  Ing. Ľubomír Dekan. 
Za overovateľov zápisnice určil : Ing. Máriu Urbanovú, Jozefa Melichera.  
Za zapisovateľku určil : Eriku Petrášovú 
 
2. Kontrola uznesenia 
 
 Konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 15 zasadnutí boli splnené okrem uznesenia č.7 a 9 , ktoré sú 
rozpracované a pre zlé počasie nedokončené. 
 
3. Schválenie zmluvy s firmou DOPIO a.s. 
 
 Poslanci OZ po prečítaní  a po vysvetlení bodov zmluvy , zmluvu schválili a odporučili starostovi 
podpísať .  
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4. VZN č. 1/2013 o financovaní materských škôl, VZN č. 2/2013 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi na území obce 
 
 Poslanci OZ VZN č. 1/2013 o financovaní materských škôl, VZN č. 2/2013 o nakladaní 
s komunálnymi odpadmi  a drobnými stavebnými odpadmi na území obce schválili . 

                                                                                                                                                                 
5. Rôzne. 
 
 Na začiatku tohto bodu starosta informoval poslancov  OZ  o získaní sponzorského daru vo forme 
paplónov a návlekov na postieľky do MŠ  Bašovce, ktoré pomohla zabezpečiť pani Španková. Ďalší 
sponzorský dar pre  MŠ Bašovce  vo forme potravín a drogistického tovaru nám poskytlo TESCO.  
 V tomto bode starosta informoval o možnosti dohody s MŠ  Pobedim a MŠ Bašovce o vzájomnej 
výpomoci pre  deti a rodičov počas   letných  prázdnin. Poslanci navrhli, aby riaditeľka MŠ urobila 
prieskum, koľko rodičov bude mať o to záujem.  
 Poslanci schválili organizovanie dňa matiek a dňa detí. V ďalšej časti sa poslanci zaujímali 
o možnosti skrášlenia zelenej plochy pred MŠ, zelenej plochy pred cintorínom a časti pred kaplnkou . 
Starosta informoval že doteraz  dostal len jednu cenovú ponuku a preto bude treba osloviť ďalších 
záhradných projektantov  o vypracovanie cenových ponúk. Ak budú minimálne 3 cenové ponuky osloví 
poslancov aby urobili z daných ponúk  najlepší výber. Pri tejto príležitosti bude treba osloviť 
telekomunikácie pretože stĺp pred Trojičkou  bude narúšať celkový dojem záhradnej úpravy.  
 Ekonóm obce oboznámil OZ o zverejnení  výpočtu minimálneho platu, podľa počtu obyvateľov je v 
§ 4 odst. 1 deväť platových skupín, ktorým sú priradené násobky Ø mesačnej mzdy zamestnanca 
v národnom hospodárstve vyčíslenej Štatistickým úradom SR pre rok 2013 a vyzvala OZ o schválenie platu 
starostu. Zároveň ich vyzvala, aby dobre prehodnotili svoje rozhodnutie pre schválenie platu. Jednotne sa 
OZ dohodlo, že výšku navýšenia oproti minulému roku nebudú meniť a zostáva na 30%-.tách. Ekonómka 
znovu vyzvala poslancov, aby to ešte raz prehodnotili a plat starostu navýšili o nejaké percento navyše 
a starostu tým motivovali. Poslanci hlasovaním o navýšenie platu sa nezhodli, pretože z prítomných štyroch 
poslancov boli dvaja za a dvaja sa zdržali hlasovania. 
 
6. Diskusia. 
 
 Poslancov zaujímalo, v akom stave je možnosť vybudovať kanalizáciu v obci Bašovce. Starosta 
informoval, že dostal odpoveď z TAVOSu,  že čakajú na výzvu a v prípade výzvy bude obec vyzvaná 
o spoluprácu pri príprave projektov na vybudovanie kanalizácie.  Poslanci sa zaujímali aj o možnosti 
zametania cesty a betónovaní schodov pred obchodom.    Ďalšie čo sa v diskusii riešilo, bolo utekanie psa 
z priemyselného areálu na konci obce. Bolo doporučené písomne upozorniť majiteľa areálu, aby zabezpečil 
dostatočnú ochranu pred únikom psov z ohrady, pretože je v blízkosti aj športový areál, kde sa zdržujú deti 
a  únikom psov z ohrady ohrozujú ich bezpečie. 
  
 
 
Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. 

 
 
 
 Ing. Ľubomír Dekan 
        starosta obce    
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Overovatelia : 
 
 
...................................       .................................... 
 Ing. Mária Urbanová              Jozef Melicher 
 
 
zapísala: Erika Petrášová 
 
 
V Bašovciach, dňa 10.04.2013 


